
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 9. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 221
I ministerens svar på MOF alm. del – spørgsmål nr. 1048 oplyser ministeren, at Miljøsty
relsen har kendskab til at kemikaliet fluorpolymerer, som borgerforeningen ”Fællesskab 
imod Forurening” mener, at virksomheden Accoat udleder i Kvistgård, er et kemikalie som 
bliver importeret og anvendt bredt i Danmark. Har ministeren overblik over, hvor mange 
og hvilke virksomheder, som importerer og anvender fluorpolymerer i Danmark? Hvis ja, 
vil ministeren så oversende en liste over virksomheder med angivelse af, i hvilke byer dis
se virksomheder er placeret, oh hvilke kommuner, som har ansvaret for virksomhedernes 
miljøgodkendelse og at føre tilsyn med dem?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marianne Bigum (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på marianne.bigum@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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